
14.03.2015 –Zbor članov DI Vrhnika 

 

Otvoritev in pozdravil nas je predsednik društva g. Ciril Podbregar. 

Na začetku zbora članov nam je MPZ DI Vrhnika zapel 5 pesmi. 

Prisotni na zboru članov DI Vrhnika so bili: župan občine Vrhnika g. Stojan Jakin; društva: MDI 

Idrija Cerkno, DI Žiri, DI Ilirska Bistrica, DI Slovenj Gradec, DI Logatec in DI Ajdovščina 

Vipava; novinar g. Simon Seljak časopis Tisk. 

Dnevni red zbora članov so vsi člani prejeli po pošti.  Na oglasni deski je bilo navedeno , da se 

člani z gradivom za zbor članov lahko seznanijo v poslovnih prostorih DI Vrhnika od 3.3. do 

13.3.2015 v času uradnih ur.  

Verifikacijska komisija je poročala, da je bilo prisotnih na zboru več kot 1/10 rednih članov 

(prisotnih 88 članov), zato zbor članov lahko veljavno sklepa. Po izvolitvi delovnih teles,  so 

sprejeli dnevni red in poslovnik o delu zbora članov, katere so soglasno potrdili.  

Predstavljena so bila poročila za leto 2014 (poročilo o delu izvršnega odbora, poročilo 

nadzornega odbora, poročilo častnega razsodišča in letno poročilo DI Vrhnika). Poročila so bila 

soglasno sprejeta. 

Opozoril sem jih, da v letnem poročilu morajo popraviti sklep. 

Predstavljen je bil tudi program dela in finančni plan  DI Vrhnika za leto 2015. Program dela in 

finančni plan DI Vrhnika za leto 2015 je bil soglasno sprejet.  

Župan je pohvalil delo društva in zaželel dobrega sodelovanja še vnaprej.  

V svojem nagovoru sem povedal, da Zveza delovnih invalidov Slovenije aktivno sodeluje pri 

pripravi zakonodaje, dali smo pobudo za sodelovanje in spremembo pri seznamu TO; pobudo za 

spremembo in dopolnitev Zakona o lastninskem preoblikovanju Loterije Slovenije, ki bi 

odpravil ustavno nedopustno omejevanje članstva v Svetu FIHO zastopnikom ali odgovornim 

osebam prejemnic FIHO sredstev; na začetku leta smo prejeli uspešno rešeno ustavno pobudo 

NSIOS, katere član je ZDIS - ustavno sodišče je v tožbi zoper Republiko Slovenijo prepoznalo 

neustavnost Zakona o volitvah v DZ RS. Ustavno sodišče je državi naložilo, da v 2 letih odpravi 

ustavno neskladje v zakonodaji, volišča morajo biti dostopna invalidom takoj. 

Zahvalil sem se vodstvu  DI Vrhnika in njihovim prostovoljcem za ogromno opravljenega dela v 

korist invalidov in jim zaželel še uspešno delo v naprej.  

Po končanem zboru članov  je bil čas namenjen razgovorom prisotnih. 

 

 

Drago Novak, predsednik ZDIS 

 

Odhod iz Velenja: 09.30 

Prihod v Velenje:  19.40 

Osebni avto: 232 km 

 

Priloga: 

- nagovor na Zboru članov DI Vrhnika 

 


